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Protokół Nr 3/20 

 

ze wspólnego posiedzenia : Komisji Rewizyjnej, Komisji Finansów, Budżetu, 

Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego , Komisji Przestrzegania Prawa , 

Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej, Komisji Oświaty, Kultury, Sportu 

i Turystyki, Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Ochrony Środowiska, 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Koronowie odbytego 

w dniu 07 września 2020 r. w Urzędzie Miejskim w Koronowie. 

 

Wspólne posiedzenie stałych komisji o godzinie 9:00  otworzyła Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Koronowie Pani Katarzyna Szulta-Romaniuk. 

W posiedzeniu wspólnym stałych komisji uczestniczyło 15 radnych, na ogólny 

stan 21 radnych. 

 

Lista obecności uczestników posiedzenia stanowi Załącznik Nr 1 niniejszego 

protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Koronowie Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk 

odczytała porządek posiedzenia, do którego nie wprowadzono zmian. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miejskiej w Koronowie 

i stwierdzenie kworum.  

2. Analiza projektów uchwał:  

- zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Gminy Koronowo,  

- zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 

usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych  od właścicieli 
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nieruchomości  i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez 

właścicieli nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

3. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 

2. Analiza projektów uchwał:  

- zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Gminy Koronowo,  

- zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług 

w zakresie odbierania odpadów komunalnych  od właścicieli nieruchomości  

i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właścicieli 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Koronowie Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk 

poprosiła o wprowadzenie do tematu Panią Kierownik Wydziału Gospodarki 

Gruntami i Gospodarki Komunalnej Agnieszkę Szewsta. 

Kierownik Wydziału Gospodarki Gruntami i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka 

Szewsta – Najważniejsza zmiana, którą wprowadzamy dotyczy zmiany segregacji 

odpadów. Dochodzi bowiem frakcja BIO- odpady biodegradowalne, np. obierki, 

resztki obiadu. Od 1 października br. należy tę frakcję segregować osobno. 

Przygotowane zostały nowe ulotki informacyjne, które zostaną dostarczone naszym 

mieszkańcom. 

Zastępca Kierownika Wydziału Gospodarki Gruntami i Gospodarki Komunalnej Pani 

Angelika Walat – Będziemy ujednolicać frakcję odpadów BIO – biodegradowalnych. 

Tę zmianę chcemy wprowadzić od 1 października br. Gminy ościenne 

zagospodarowują te odpady w odpadach zielonych. My też chcemy iść w tym 

kierunku. Firma Remodis za zagospodarowanie 1 tony tego odpadu proponuje 

stawkę 160,00 zł. Nie wpłynie to jednak na stawkę za zagospodarowanie tych 

odpadów dla naszych mieszkańców. 

Zastępca Kierownika Wydziału Gospodarki Gruntami i Gospodarki Komunalnej Pani 

Angelika Walat przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Koronowo. 

Na posiedzenie przybyli radni Maciej Szlagowski, Sławomira Polewana, Artur Koper. 

Obecnych 15 radnych.  
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Radny Pan Bogusław Guziński – Dobrze się stało, że te odpady BIO można 

z odpadami zielonymi. 

Radny Pan Stanisław Gliszczyński – Co z zapowiedziami, że wszystko i tak ma być 

w trzech pojemnikach? 

Zastępca Kierownika Wydziału Gospodarki Gruntami i Gospodarki Komunalnej Pani 

Angelika Walat – Na razie to tylko tyle co w prasie. Ale frakcja BIO zawsze będzie 

oddzielnie.  

Kierownik Wydziału Gospodarki Gruntami i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka 

Szewsta -  Na ten moment uważamy, że ta zmiana jest niezbędna.  

Radna Pani Mirosława Holka – Czy firmy mogą na PSZOK oddawać odpady 

segregowane. 

Zastępca Kierownika Wydziału Gospodarki Gruntami i Gospodarki Komunalnej Pani 

Angelika Walat – Na PSZOK oddają odpady mieszkańcy z terenów zamieszkałych, a 

nie firmy. Na PSZOK można oddawać odpady tylko w ramach opłaty za 

gospodarowanie odpadami.  

Opinia radnych w sprawie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Koronowo. 

Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Koronowie – brak kworum. 

Komisja Finansów, Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Rady 

Miejskiej w Koronowie – 5 głosów „za” pozytywną opinią w sprawie projektu 

uchwały. 

Komisja Przestrzegania Prawa , Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej Rady 

Miejskiej w Koronowie – 3 głosy „za” pozytywną opinią w sprawie projektu 

uchwały. 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miejskiej w Koronowie – 5 

głosów „za” opinią pozytywną w sprawie projektu uchwały. 

Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej 

w Koronowie - 5 głosów „za” opinią pozytywną w sprawie projektu uchwały. 

Komisja Skarg, wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Koronowie - 3 głosy „za” 

pozytywna opinią w sprawie projektu uchwały. 

 

Zastępca Kierownika Wydziału Gospodarki Gruntami i Gospodarki Komunalnej Pani 

Angelika Walat przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 
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odpadów komunalnych  od właścicieli nieruchomości  i zagospodarowania tych 

odpadów w zamian za uiszczoną przez właścicieli nieruchomości opłatę za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Zmianie ulegną terminy odbioru odpadów.  

Opinia radnych w sprawie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych  od właścicieli nieruchomości  i zagospodarowania tych 

odpadów w zamian za uiszczoną przez właścicieli nieruchomości opłatę za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Koronowie – brak kworum. 

Komisja Finansów, Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Rady 

Miejskiej w Koronowie – 5 głosów „za” pozytywną opinią w sprawie projektu 

uchwały. 

Komisja Przestrzegania Prawa , Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej Rady 

Miejskiej w Koronowie – 3 głosy „za” pozytywną opinią w sprawie projektu 

uchwały. 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miejskiej w Koronowie – 6 

głosów „za” opinią pozytywną w sprawie projektu uchwały. 

Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej 

w Koronowie - 5 głosów „za” opinią pozytywną w sprawie projektu uchwały. 

Komisja Skarg, wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Koronowie - 3 głosy „za” 

pozytywna opinią w sprawie projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Koronowie Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk 

udzieliła głosu Dyrektorowi Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Koronowie Panu Dariuszowi Karwatowi.  

Dyrektor Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Koronowie Pan Dariusz 

Karwat – Chciałbym poinformować, że uchwała w sprawie trybu i sposobu 

powoływania i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego oraz 

szczegółowych warunków jego funkcjonowania została uchylona w całości. Więc na 

chwilę obecną nie mamy tego Zespołu. Sąd zakwestionował nam numerację i uchylił 

uchwałę w całości. Nowy projekt uchwały został złożony do radcy prawnego, aby go 

zaopiniował. Zmieniona zostanie tylko numeracja. 

 

 



str. 5 
 

 

3. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Koronowie Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk 

wobec wyczerpania porządku posiedzenia stałych komisji rady zamknęła posiedzenie 

o godz. 10.20. 

 

   

Protokół sporządziła 

Inspektor Wydziału Organizacyjnego                           

Magdalena Wanda-Joras         

  

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Koronowie 

      /-/ Katarzyna Szulta-Romaniuk 

 

 

 

 

 


